
Minnesanteckningar från mötet med Göran Moser 131110. 

Närvarande: Elisabeth, Anna, Jan-Erling, Göran, Peter, Monica, Aage och Klas. 

Hemma hos Peter. 

Syftet med detta möte är att vi på ett tidigt stadie skall kunna diskutera framtiden i Kämpersvik 

tillsammans med Göran Moser och Bertil Lekting och deras planer för ett nytt bostadsområde. Det 

ligger just nu och väntar på att söka plantillstånd hos kommunen. 

Vi är glada över att ha blivit tillfrågade så här tidigt för att kunna framföra våra tankar och idéer till 

exploatörerna. Vi är ju främst oroade för trafiksituationen genom samhället som redan nu är väldigt 

hög. Göran berättar att tanken är att det skall byggas en ny infart till detta område som inte går 

genom samhället utan förbi Margareta Joelsson. 

32 tomter är det planerat och dem ligger på ca 900-110 m2. 

Han berättar att det just nu är en mycket dålig konjunktur men han ställer sig positiv till att det snart 

vänder. Vi är rädda för att det bara röjs och skövlas och att det sedan inte blir sålt. 

Göran berättar att de har fått klartecken från mark-och miljö för hamnen och nu väntar dem på 

bygglov och bryggleverantör. Ämnas vara klart till nästa säsong. Cirkapriser är en insats på 60-120000 

och 3-5000 i årshyra. 120 platser kommer det bli. 

Vi tackar Göran Moser för informationen och hoppas att vi även i fortsättningen kommer att få vara 

delaktiga i denna process. 

 

  


